
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 117
Mener ministeren, at feltpræsterne har været tilstrækkeligt informeret omkring
Geneve konventionerne, og hvad vil ministeren gøre for at forbedre forholde-
ne i fremtiden, hvis ministeren skulle finde dette nødvendigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Villumsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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